

THE OTHER CLUB



The Other Club is a tribute to the table society of the same name that Winston Churchill once founded in London. As one of the most famous cigar smokers ever, he founded his The Other Club at the time a forum for important figures, in which all kinds of memorable scenes took place.

Alle Preise verstehen sich in CHF und inkl. MWST | Bei Fragen zu Inhaltstoffen wenden Sie sich an das BG's Team

All prices are in Swiss Francs and taxes are included | If you have any question regarding ingredients, do not hesitate to ask the BG's Team



Davidoff
CIGARS

Davidoff cigars are the ultimate expression of rich heritage and history, synonymous with quality, luxury and the creation of cigars in a uniquely masterful way.

Tobacco aged for at least 6 years, 70 processes, 300 manual operations and countless extensive checks are required to create a Davidoff cigar, from seed to finished product. This ensures that all the cigars in a Davidoff case are always flawless, with absolute uniformity between them, without the slightest deviation in shade ready to satisfy the most demanding tastes for every connoisseur and lover of Davidoff quality.

"My luxury is to meet people who are talented, noble, elegant and cultured."

Davidoff-Zigarren sind der ultimative Ausdruck eines reichen Erbes und einer reichen Geschichte. Sie sind ein Synonym für Qualität, Luxus und die Herstellung von Zigarren auf eine einzigartig meisterhafte Weise.

Mindestens 6 Jahre gereifter Tabak, 70 Prozesse, 300 manuelle Arbeitsschritte und zahllose umfangreiche Kontrollen sind erforderlich, um eine Davidoff-Zigarre herzustellen, vom Samen bis zum fertigen Produkt. So wird sichergestellt, dass alle Zigarren in einer Davidoff-Kiste immer makellos sind, mit absoluter Gleichmäßigkeit untereinander, ohne die geringste Abweichung im Farbton, bereit, die anspruchsvollsten Geschmäcker eines jeden Kenners und Liebhabers der Davidoff-Qualität zu befriedigen.

"Mein Luxus ist es, Menschen zu treffen, die talentiert, edel, elegant und kultiviert sind."

Alle Preise verstehen sich in CHF und inkl. MWST | Bei Fragen zu Inhaltsstoffen wenden Sie sich an das BG's Team

All prices are in Swiss Francs and taxes are included | If you have any question regarding ingredients, do not hesitate to ask the BG's Team



DAVIDOFF SIGNATURE 2000

Smooth cream and brown sugar notes complement scents of floral spice. As the cigar come its close, flavours of cedar wood and dried fruit pair with notes of black pepper.

Milde Noten von Sahne und braunem Zucker ergänzen Düfte von blumigen Gewürzen. Gegen Ende der Zigarre vereinen sich Aromen von Zedernholz und Trockenfrüchten mit Noten von schwarzem Pfeffer.

INTENSITY FORMAT ORIGIN LENGTH RING TIME

●●●●● Corona Rep. Dom. 5 1/16 43 25

Cigar	19
Cigar & El Dorado 15 YO	36

DAVIDOFF ANIVERSARIO ENTREACTO

Aniversario range introduces unusual harmonies of exquisite aromas and irrésistible levels of flavours for special occasions. It is made up of cigars that offer a light but rich body.

Die Serie Aniversario bietet ungewöhnliche Harmonien aus exquisiten Aromen und unwiderstehlichen Geschmacksnuancen für besondere Anlässe. Sie besteht aus Zigarren, die einen leichten, aber reichen Körper anbieten.

INTENSITY FORMAT ORIGIN LENGTH RING TIME

●●●●● Short Corona Rep. Dom. 3 1/2 43 20

Cigar	15
Cigar & Old Fashioned	30

Alle Preise verstehen sich in CHF und inkl. MWST | Bei Fragen zu Inhaltsstoffen wenden Sie sich an das BG's Team

All prices are in Swiss Francs and taxes are included | If you have any question regarding ingredients, do not hesitate to ask the BG's Team



DAVIDOFF SIGNATURE TORO

Pleasingly complex cigar allows creamy, sweet notes to surface. Typical of a cigar this size, provides a strong, stimulating taste. This is thanks to the Dominican San Vicente tobacco, which adds pronounced notes of oak and cedar wood.

Eine erfreulich komplexe Zigarre, die cremige, süße Noten zum Vorschein bringt. Typisch für eine Zigarre dieser Grösse, schafft sie einen starken, anregenden Geschmack. Dies ist dem dominikanischen San Vicente-Tabak zu verdanken, der ausgeprägte Noten von Eiche und Zedernholz hinzufügt.

INTENSITY FORMAT ORIGIN LENGTH RING TIME

○○○○○ Toro Rep. Dom. 6 54 60

Cigar 25

Cigar & Blanton's Single Barrel 58

DAVIDOFF NICARAGUA ROBUSTO

Nicaragua stimulates in both a sweet and bitter way. The cigar offers intense flavours typical for Nicaraguan cigars. Provides a taste of heat and intensity of the rich, volcanic soil of Nicaragua that they softened to bittersweet perfection.

Nicaragua stimuliert sowohl auf süsse als auch auf bittere Weise. Die Zigarre bietet intensive Aromen, die typisch für nicaraguanische Zigarren sind. Sie erstellen einen Geschmack von Hitze und Intensität der reichen, vulkanischen Erde Nicaraguas, die sie zu bittersüßer Perfektion erweicht haben.

INTENSITY FORMAT ORIGIN LENGTH RING TIME

○○○○○ Short Corona Rep. Dom. 3 1/2 54 20

Cigar 22

Cigar & Espresso Martini 40

Alle Preise verstehen sich in CHF und inkl. MWST | Bei Fragen zu Inhaltsstoffen wenden Sie sich an das BG's Team

All prices are in Swiss Francs and taxes are included | If you have any question regarding ingredients, do not hesitate to ask the BG's Team



DAVIDOFF WINSTON CHURCHILL ROBUSTO

To reflect the darkness during which Sir Winston was at his most creative, Davidoff has selected a shiny and oily Ecuador wrapper in a beautiful dark chocolate color. The aromas of this exquisite Winston Churchill « The Late Hour Series » robusto cigar tantalise the palate with varying layers of black pepper, dark coffee, sweetness, old leather, wood and spiciness.

Um die Dunkelheit zu reflektieren, in der Sir Winston am kreativsten war, hat Davidoff ein glänzendes und öliges Ecuador-Deckblatt in einer schönen dunklen Schokoladenfarbe ausgewählt. Die Aromen dieser exquisiten Winston Churchill " The Late Hour Series " Robusto Zigarre umschmeicheln den Gaumen mit verschiedenen Schichten von schwarzem Pfeffer, dunklem Kaffee, Süsse, altem Leder, Holz und Würze.

INTENSITY FORMAT ORIGIN LENGTH RING TIME

○○○○○ Robusto Rep. Dom. 5 52 45

Cigar 30

Cigar & Dalmore Cigar Malt Reserve 65

DONA FLORA RUBY

It offers the popular, creamy Dona Flora smoke with slightly earthy, woody and peppery aromas with sweet notes that comes from Mata Fina.

Sie bietet den beliebten, cremigen Dona Flora-Rauch mit leicht erdigen, holzigen und pfeffrigen Aromen mit süssen Noten, die von der Mata Fina stammen.

INTENSITY FORMAT ORIGIN LENGTH RING TIME

○○○○○ Toro Brasil. 6 50 45

Cigar 12

Cigar & Dark & Stormy 30

Alle Preise verstehen sich in CHF und inkl. MWST | Bei Fragen zu Inhaltsstoffen wenden Sie sich an das BG's Team

All prices are in Swiss Francs and taxes are included | If you have any question regarding ingredients, do not hesitate to ask the BG's Team